
ПРОТОКОЛ № З
засідання кафедри ICE від 20 жовтня 2021 року (ZOOM)

Порядок денний:
1. Про затвердження виправленого навчального навантаження
2. Про хід виконання магістерських робіт, здача ЗО %.
3. Про профорієнтаційну роботу серед молоді
4. Про перехід на дистанційне навчання студентів
5. Обговорення відкритої лекції доц. Олега Бондаря.

ПРИСУТНІ:
Зав.кафедри : Босий Д.О.
Професор: Габрінець В.О.
Доценти: Міщенко Т.М, Дьяков В.О, Ляіпук В.М, Антонов А.В.

Земський Д.Р, Перцевий В.О, Жевжик О.В, Бондар О.І., 
Ст.викладачі: Данилов О.А, Титаренко І.В 
Зав.лаб. : Міроіпниченко В.Б, Кудашко І.І., Кургузов М.М
Ст.лаборанти: Коваленко С.П, Фареник Н.А 
Лаборант: Бобовнікова К.А.

Разом : 18 чол.
ГОЛОВА: Зав.кафедри, д.т.н., доцент Босий Д.О
СЕКРЕТАР: ст.лаборант кафедри Коваленко С.П.

СЛУХАЛИ
Босий Д.О. Розказав, що з 1 листопада, згідно наказу вступає в силу но

вий штатний розклад. Також виходить з декретної відпустки 
доцент Тетяна Друбецька, а доцент Тетяна Міщенко всту
пила до докторантури. Тому прийшлося перерозподілити на
вчальне навантаження.

Мірошниченко
В.Б.

Навантаження буде змінюватися. Дисципліни Тягові підстан
ції та Надійність передано доценту Тетяні Друбецькій. Доце
нтам Віктору Дьякову, Віталію Ляшуку та Тетяні Міщенко 
змінити ставки з 01.11.2021 року.

Міщенко Т.М. Не погодилася з таким розподілом навантаження.
Босий Д.О. Доцент Тетяна Міщенко навчається в докторантурі, і є сумі

сником на кафедрі ІСЕ.
Запропонував проголосувати за нове навантаження.
Голосували відкритим голосуванням.
За - 16 чол.
Проти - 1 чол.
Утримались -  немає.
Нове навчальне навантаження ухвалили.

Босий Д.О. На прошлому тижні була процентовка -  ЗО %. Перевірити, 
щоб всі магістри вийшли на цю цифру.



Габринець В. О. Дуже повільно просувається написання магістерської роботи 
у Кривенко І. Попросив допомоги в наданні консультацій ви
кладачами кафедри цьому студенту.

Антонов А.В. Доповів, що його магістрантка заочниця Олександра Обере
мок ще не дійшла до ЗО % в написанні роботи.

Босий Д.О. Вийшов наказ про агітаційну роботу серед молоді. Антонову 
детально ознайомитися з наказом та визначитися з техніку
мами.

Антонов А.В. Розказав, що треба проводити роботу в технікумах та коледжах 
не пізніше кінця 2021 року. Зробити там тестування. Брати 
контакти та спілкуватися з учнями.

Босий Д.О. Згідно наказу, студенти переходять на дистанційне навчання. 
Заповнені відомості викладачам приносити на кафедру для 
подальшої передачі іх на ОЦ університету. Світлані 
Коваленко слідкувати за оформленням відомостей та в разі 
необхідності, підтримувати зв’язки зі студентами. 
Дніпропетровська область вже в красній зоні, тому треба 
суворо дотримуватись протиепідемічних заходів та правил 
карантину.

Кургузов М.М. Доповів, що згідно наказу № 307 від 4.10.2021 р був проведений 
позачерговий інструктаж з пожежної безпеки та охорони 
праці 3 співробітниками кафедри ІСЕ.

Згідно графіку, доцентом Олегом Бондарем була проведена ві
дкрита кафедральна лекція.
Виступили :
Данилов О.А. Під час відкритої лекції лектор повністю володіє 
увагою студентів.
Ляшук В.М. Поточна лекція проведена за присутності всіх сту
дентів групи, із застосуванням наглядного матеріалу. Викладач 
добре знає дисципліну, налагоджений контакт між ним та сту
дентами. Вміє зацікавити студентів, активувати їх до співбе
сіди.
Земський Д.О. Підтвердив досконалість знання предмету ви
кладачем. Заняття проведено на високому рівні.
Босий Д.О. Зауважень до лекції немає. Рівень проведення висо
кий, більш подавати матеріалу про досвід зарубіжних країн.

Голова, Д .Т .Н ., доцент

Секретар,
ст.лаборант
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